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ZAPISNIK 

sa 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Novigrad održane    21.01.2020. u 

prostoriji vijećnice općine Novigrad  s  poĉetkom u 18:00 sati 

 

Prisutni ĉlanovi vijeća: Antonio Sinovĉić, Ivan Bakić, Blaţenka Zubĉić, Krešimir Pedić, 

Nenad Baraba, Stojan Viduka ,Slobodan Jergan ,Martina Viduka, Patricia Baţdarić  i  

Marija Sjauš Baţdarić  

 

Odsutni ĉlanovi vijeća: Ante  Kokić    

Prisutni: Naĉelnik Joso Klapan, Mirjana Zubĉić  ( zapisniĉar ) 

 

Predsjednik Vijeća  pozdravlja nazoĉne, utvrĊuje kvorum i otvara 28. sjednicu općinskog 

Vijeća Općine Novigrad i daje dnevni red na glasovanje.Za rijeĉ se javio vijećnik 

Slobodan Jergan za  prijedlogom da se  dnevni red   nadopuni sa još jednom toĉkom  

dnevnog reda  Oneĉišćenje rijeke  Zrmanje.   

Predsjednik  je dao prijedlog da se o ovoj toĉci raspravlja pod  toĉkom razno. Nakon 

glasovanja jednoglasno se  prihvaća slijedeći   

                                                                                          

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice općinskog Vijeća općine Novigrad  

2. Izvješće u predmetu javne nabave Radovi  izgradnje i opremanja vrtića u naselju 

Pridraga – donošenje Odluke  

3. Razno 

- Odluka o povjeravanju poslova upravljanja  RD općine Novigrad Ĉistoći d.o.o 

Zadar 

- Odluka o registru nerazvrstanih cesta  općine Novigrad 

- Izmjene i dopune  Odluke o komunalnoj naknadi 

- Izmjene i dopune Odluke  o komunalnom doprinosu  

- Obrada  ostalih dopisa   

 

 

 

AD 1. 

Predsjednik je zapisnik sa 27.  sjednice  općinskog vijeća stavio na glasovanje , dizanjem 

ruku objavljuje da je  zapisnik sa 27.sjednice općinskog vijeća  jednoglasno  usvojen . 

 

Nakon  prve toĉke dnevnog reda sjednicu je  napustila Marija Sjauš Baţdarić  zbog 

osobnih razloga.  

 

AD 2.  

Naĉelnik je ukratko obrazloţio Izvješće o  provedbi postupka  javne nabave za Izgradnju i 

opremanje djeĉjeg vrtića   u  naselju Pridraga kojeg je sastavio provoditelj nabave 

odvjetniĉki ured Josip Bašić  iz kojeg je vidljivo da je  cijena najniţe ponude  za 

1.501.161,53 kn ( bez PDV-a)  veća  od procijenjene  vrijednosti  i osiguranih sredstava. 

Slijedom navedenog predlaţe se općinskom vijeću donošenje Odluke o  osiguranju  

dodatnih sredstava za izgradnju   i opremanje djeĉjeg vrtića u naselju Pridraga i izbor 

ponuĊaĉa KREKIĆ AVANGARD d.o.o .Zadar  kao najpovoljnijeg ponuĊaĉa . Nakon kraće 

rasprave jednoglasno je donesena  

 

 

Odluka 

O  osiguranju  dodatnih sredstava za izgradnju   i opremanje djeĉjeg vrtića u 

naselju Pridraga i izboru ponuĊaĉa KREKIĆ AVANGARD d.o.o Zadar  kao 

najpovoljnijeg  ponuĊaĉa  

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku i ĉini njegov sastavni dio. 
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AD 3. Pod toĉkom razno predsjednik daje prijedlog  da se pod toĉkom razmatra  

donošenju Odluke o povjeravanju poslova upravljanja   Reciklaţnim dvorištem za 

komunalni otpad općine Novigrad komunalnom poduzeću Ĉistoća d.o.o  Zadar.  

Naĉelnik je  ukratko  obavijestio  vijećnike da su radovi na reciklaţnom dvorištu  završeni 

te da se ĉeka tehniĉki pregled. Sukladno tome  daje  prijedlog  da se donese  odluka   o 

povjeravanju poslova upravljanja reciklaţnim dvorištem Ĉistoći d.o.o Zadar koji bi nakon 

dobivanja uporabne dozvole pokrenuo postupak upisa reciklaţnog dvorišta u Oĉevidnik 

reciklaţnih dvorišta . Nakon kraće rasprave   dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

O povjeravanju poslova upravljanja reciklažnim dvorištem  

Općine Novigrad  Ĉistoći d.o.o Zadar 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku i ĉini njegov sastavni dio. 

 

3.1. Odluka o registru nerazvrstanih cesta  Općine Novigrad- ovaj registar sadrţava  sve 

nerazvrstane ceste na podruĉju općine Novigrad  koji će se po potrebi nadopunjavati. 

Prijedlog vijećnika je da se do druge sjednice općinskog vijeća  izvade karte kako bi se 

vidjelo o kojim  cestama se radi.  

Nakon kraće rasprave  dizanjem ruku jednoglasno je donesena  

 

Odluka 

O registru  nerazvrstanih  cesta općine Novigrad 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku i ĉini njegov sastavni dio. 

 

3.2.Izmjena ĉlanka 16. Odluke o komunalnoj naknadi- u ĉlanku 16. Odluke o komunalnoj 

naknadi ( KLASA: 363-02/18-01/01, URBROJ:2198/08-18-2  Sluţbeni glasnik  Općine 

Novigrad 01/2019)   formula  za obraĉun godišnjeg  iznosa komunalne naknade glasi: 

KN=BXKzXKnXm2 , a treba stajati: KN=BxKzXKnXm2X12. 

Dizanjem  ruku jednoglasno je donesena   

 

Odluka 

O izmjeni ĉlanka 16. Odluke o komunalnoj naknadi ( KLASA: 363-02/18-01/01, 

URBROJ:2198/08-18-2  Službenom glasniku  Općine Novigrad 01/2019) 

 

Koja se prilaţe ovom zapisniku i ĉini njegov sastavni dio. 

 

 

3.3. Izmjene i dopune  Odluke o komunalnom doprinosu ( KLASA:363-02/18-01/02 

URBROJ:2198/08-18-1 Sluţbeni glasnik  općine Novigrad 01/2019)  – Naĉelnik je 

upoznao vijećnike  sa ţalbama  i prigovorima korisnika kojima je  izdano Rješenje o visini 

komunalnog doprinosa po ovoj novoj odluci . Prigovori se odnose na duplo veću cijenu 

komunalnog doprinosa  za m3 preko 600 m 3 stambene površine. Naĉelnik je dao 

prijedlog da se  taj dio ukine i da bude ista cijena kao i za do 600 m3. Nakon rasprave 

zakljuĉak je da se o ovoj toĉci konaĉna Odluka donese na slijedećoj sjednici općinskog 

vijeća.  
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3.4.Zamolba Šime Naranĉića   za pravo uknjiţbe vlasništva na ĉ.z 1824 k.o Pridraga bez 

tereta  zbog podizanja kredita za stambeno zbrinjavanje-  nakon kraće rasprave 

jednoglasno je  usvojen prijedlog  da Šime Naranĉić  dostavi Izjavu ovjerenu od  javnog 

biljeţnika da navedenu ĉesticu neće prodati ili darovati  bez predhodne  suglasnosti 

Općine Novigrad. 

 

3.5.Pod ovom toĉkom predsjednik je upoznao vijećnike  sa dopisom Zorana Ĉuline  koji  

moli da se s dopisom  upoznaju općinski vijećnici . U dopisu   se iznose primjedbe  na rad  

Naĉelnika  prilikom prodaje  graĊevinskih zemljišta za stambeno zbrinjavanje   na 

podruĉju  k.o Pridraga. Sukladno navedenom Naĉelnik daje prijedlog da  općinsko vijeće   

osnuje povjerenstvo koje bi provjerilo sve  prodaje. Nakon kraće rasprave  donesen je 

jednoglasno zakljuĉak   da nema potrebe  osnivati povjerenstvo s obzirom da je  sve 

prodaje zemljišta odobrilo općinsko vijeće .  

 

3.6.Za rijeĉ se javio vijećnik  Nenad Baraba   sa zamolbom  da se uputi dopis  Općini 

Posedarje da se upozori mještane   naselja Podgradina da ne odlaţu smeće uz granicu sa  

naseljom Paljuv, takoĊer je upozorio na loše stanje djeĉjeg igrališta u Paljuvu i ostatke  

metalnih stupova uz Ţupanijsku cestu koja prolazi kroz Paljuv.    

 

3.7.Za rijeĉ se javio vijećnik Krešimir Pedić  sa zamolbom  za ureĊenje djeĉjeg igrališta u 

zaseoku Pedići.    

 

3.8.Vijećnik Ivana Bakić zamolio je da se  upozori vlasnik objekta  bivšeg  odmarališta 

Slavijatransa  da se objekt prije  turistiĉke sezone zatvori i ogradi . 

 

3.9.Vijećnik Stojan Viduka -   uputio je zamolbu graĊana  da se na boćarsko igralište    u  

zaseoku Viduke donje  dovede javna rasvjeta i ukoliko je moguće da se kupe nove buće.  

Naĉelnik je odgovorio da nije praksa da se kupuju buće već samo bućarskim klubovima , 

a što se  tiĉe javne rasvjete  treba vidjeti sa Elektrom Zadar  je li moguće napraviti javnu 

rasvjetu.  

 

3.10.Oneĉišćenje rijeke Zrmanje- Nakon  rasprave jednoglasno je donesen zakljuĉak da 

općina Novigrad uputi mišljenje i zahtjev  zadarskoj ţupaniji u kojoj će ukazati na 

opasnost od daljnjih oneĉišćenja Zrmanje i da bi se trebalo pronaći konaĉno rješenje da 

se to više ne dogaĊa .  

 

 

Kako se više nitko nije javio za rijeĉ PREDSJEDNIK zakljuĉuje sjednicu u 19:20  sati.  

 

Klasa: 021-05/19-01/ 

Ur.broj:2198/08-01-20-1 

Novigrad,  21.01.2020 

 

ZAPISNIĈAR:       PREDSJEDNIK 

Mirjana Zubĉić        Antonio Sinovĉić  

 

 


